
 
PROCES -VERBAL sedinta extraordinara din data de 19.11.2024 

 

 
În temeiul articolului 134 alin. (1), lit. a) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul 

Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziția nr. 744 din 15 Noiembrie 

2024 Primarul municipiului Câmpulung a convocat membrii Consiliului Local al municipiului 

Câmpulung în ședință extraordinară. Ședința se desfășoară la sediul Primăriei Municipiului Câmpulung 

- strada Negru Vodă nr. 127. 

Secretarul general al municipiului Câmpulung face prezența membrilor Consiliului Local: 

Prezenți: Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Alexandru-Cristinel 

COTOANȚĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Radu-Andrei GRECU, 

Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu 

MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU, 

Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU 

Rezultat prezenți: 19 consilieri locali 

Secretarul general constată că sunt îndeplinite condițiile din art. 137 alin. (1). din Ordonanța de 

Urgență nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 

Deschiderea lucrărilor se face prin intonarea imnurilor României și al municipiului Câmpulung 

Secretarul general al municipiului Câmpulung anunță că Judecătoria Câmpulung a validat mandatul 

domnului consilier local Robert-Ionuț AVRAM, încheierea devenind definitivă la data de 19 noiembrie 

2024. 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID :Rugamintea mea este ca de la următoarea ședință cei care 

stau la prezidiu să vină să se așeze la masa consilierilor, să se vorbească de la același nivel. Apreciez că 

ar fi trebuit să se indice care punct sau care proiecte comportă urgența. Ca să nu existe niciun dubiu, 

să se transmită o adresă la Prefectură prin care să se arate care au fost condițiile în care s-a desfășurat 

ședința de consiliu pentru a se verifica legalitatea convocării ședinței. 

Domnul consilier Ciprian-Mihai NECULAESCU am rugămintea să ni se comunice procesele-verbale de 

recepție pentru care se face suplimentarea de bani, acest proiect fiind cel la care m-am abținut în 

cadrul comisiei. 

Domnul consilier Andrei DOBRESCU: Acest punct de vedere să se transmită la Prefectură să se 

transmită în termen de 24 de ore, nu ca decizia de închidere a bazinului, că altfel, vor face din partea 

grupurilor PSD, PNL și AUR o adresă cu privire la legalitatea ședinței. 

Domnul VLĂDĂU Adrian propune a se alege un nou președinte de ședință, ținând cont de faptul că 

este inițiatorul acestei ședințe. 

Domnul consilier KEGYE Mihail îl propune ca președinte de ședință, pentru această ședință, pe domnul 

consilier Ionel STATE. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Aș vrea să vă întreb, dacă știați conjunctura doamnei primar, 

că ea va fi în campanie electorală și nu va participa în aceste două luni de zile la ședințele de consiliu, 

de ce ați acceptat dumneavoastră să fiți președinte pentru primele trei luni de zile și nu ați lăsat un 

coleg să nu mai stăm acum să alegem alt coleg, în speță era domnul STATE care a fost la prima ședință, 



mi se părea de bun simț că dumneavoastră să vă mutați pe un scaun ca inițiator, pe un scaun ca 

viceprimar și pe un scaun ca președinte de ședință. 

Se supune la vot propunerea domnului KEGYE Mihail, propunere aprobată cu 18 voturi pentru (Robert- 

Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Alexandru-Cristinel COTOANȚĂ, Bogdan- 

Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, 

Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel MĂDULĂREA, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta 

NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULĂESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU și o abținere 

(Norris-Marcu MĂGEANU). 

Domnul consilier Marinică Fologea: Este vorba de o auto-suspendare? Ma pregatisem sa-l intreb pe 

domnul viceprimar în ce calitate urmează să ne răspundă, că are 3 calități ( de inițiator, consilier și 

președinte de ședință), dar domnul ivceprimar a fost mai isteț și a luat-o mai înainte. Dar n-am auzit 

să te suspenzi din funcția de președinte și să revii în funcția de președinte. Nu există înstiutția în dreptul 

administrativ. 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Să știți că nu vă lua nimeni funcția de președințe, trebuia să 

aveți încredere, că vă votam din nou. 

Secretarul general dă cuvântul președintelui de ședință - Ionel STATE. 

Domnul președinte Ionel State: Toată lumea a primit materialele pentru ședința de astăzi? 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID : Vreau să menționez că nu am fost convocat la comisie la 

primărie pentru a discuta materialele de ședință. 

Domnul președinte Ionel State: Haideți, înainte să votăm, ridicați mâna să vă înscrieți la cuvânt, să 

puteți să vorbiți. 

Domnul Marinică FOLOGEA : Înțeleg că nu s-a convocat comisia, deci avem materialele fără aviz din 

partea comisiei. 

Secretarul general : Avizele comisiei există. 

Domnul consilier Andrei DOBRESCU : Dacă nu a fost convocată. 

Secretarul general : Trebuie să se discute în cadrul comisiei. 

Domnul Adrian VLĂDĂU anunță că, în calitate de inițiator, retrage punctul 4 de pe ordinea de zi 

(Proiectul nr. 151 din 15.11.2024 privind aprobarea introducerii în domeniul public al Municipiului 

Câmpulung urmare recepției, a investiției realizate în cadrul proiectului ,,Extinderea sistemului de 

canalizare pe străzile Grigore Alexandrescu, Valea Bărbușii, Leculești și Pârșenilor din ZUM Cazărmilor”, 

cod SMIS 155475). 

Se dă citire ordinii de zi 

Inițiatorul proiectului anunță retragerea proiectului nr. 151 din 15.11.2024 privind aprobarea 

introducerii în domeniul public al Municipiului Câmpulung urmare recepției, a investiției realizate în 

cadrul proiectului ,,Extinderea sistemului de canalizare pe străzile Grigore Alexandrescu, Valea 

Bărbușii, Leculești și Pârșenilor din ZUM Cazărmilor”, cod SMIS 155475. 

(1) Depunerea jurământului de către domnul Robert-Ionuț AVRAM 

(2) Proiectul nr. 148 din 15.11.2024 privind rectificarea bugetului local al municipiului Câmpulung pe 

anul 2024, 



(3) Proiectul nr. 149 din 15.11.2024 privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul plătit din 

fonduri publice – buget local – aferent familiei ocupaționale „ADMINISTRAȚIE” utilizate în cadrul 

aparatului de specialitate al primarului Municipiului Câmpulung și în serviciile publice subordonate 

acestora, 

(4) Proiectul nr. 150 din 15.11.2024 privind aprobarea introducerii în domeniul public al Municipiului 

Câmpulung urmare recepției, a investiției realizate în cadrul proiectului "Extinderea rețelei de 

distribuție a gazelor naturale în Zona Urbană Marginalizată Cazărmilor din Municipiul Câmpulung", cod 

SMIS 155479, 

(5) Proiectul nr. 152 din 15.11.2024 privind acordarea unui mandat special doamnei Elena – Valerica 

LASCONI, primarul municipiului Câmpulung, în calitate de reprezentant al unității administrativ- 

teritoriale municipiul Câmpulung în Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canal Muscel pentru 

aprobarea acceptării comunei Bughea de Jos în calitate de membru, 

(6) Proiectul nr. 153 din 15.11.2024 privind darea în exploatare, întreținere și folosință către operatorul 

DISTRIGAZ SUD REȚELE a obiectivului / conductei rezultate în urma realizării investiției "Extinderea 

rețelei de distribuție a gazelor naturale în Zona Urbană Marginalizată Cazărmilor din Municipiul 

Câmpulung", cod SMIS 155479 

Se supune aprobării ordinea de zi: Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de 

majoritate simplă) 

a) Cine este PENTRU? 

Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Alexandru-Cristinel COTOANȚĂ, Bogdan-Angelin DAVID, 

Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea 

IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel MĂDULĂREA, Robert-Marian MUȘETOIU, Ciprian-Mihai 

NECULĂESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU 

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 

c) Cine se ABȚINE? 

Norris-Marcu MĂGEANU 

Domnul Norris-Marcu MĂGEANU : Vroiam să spun că, în momentul acesta, comisiile sunt, din punctul 

meu de vedere nefuncționale, și ceea ce facem în cadrul acestor comisii dovedește  Nu este normal 

ca un consilier să ceară în ședința de consiliu să primească niște documente pe care ar fi trebuit să le 

aibe în ședința comisiilor de specialitate, ca să știe ce votează. Este cazul și comisiei noastre, comisia 

de buget, comisie din care fac parte, în care ni se spune : uitați-vă și voi pe hotărâre, luați-vă 

documentele și dați aviz. Nu se poate așa ceva, nu putem să emitem puncte de vedere clare pe și v-aș 

ruga să punem o ordine acestor comisii. Sunt nevoit să mă abțin la extrem de multe puncte, pentru că, 

pur și simplu, nu am toate documentele despre care, dacă m-aș uita, poate aș putea să am un punct 

de vedere avizat. Nu cred că este o problemă foarte mare, pentru că, după cum vedeți, oricum trec 

hotărârile. Dacă comisiile ar fi funcționale, ar fi altceva. 

Dl președinte Ionel STATE: Doamna Ionescu, doriți să interveniți? Mi s-a părut că ați ridicat mâna. 

Doamna secretar general Ramona SIMION: Deci, avem o abținere domnul Măgeanu, împotrivă, 

domnul Dobrescu, domnul David și domnul Mădulărea, este bine? 

Rezultatul votului: Ordinea de zi a ședinței extraordinare a fost aprobată cu 16 voturi PENTRU, 0 voturi 

ÎMPOTRIVĂ și 1 ABȚINERI 



DEZBATEREA PROIECTELOR incluse pe ordinea de zi: 
 

 
1. Depunerea jurământului de către domnul AVRAM Robert-Ionuț. 

2. Se trece la punctul 2 de pe ordinea de zi, Proiectul nr. 148 din 15.11.2024 privind rectificarea 

bugetului local al municipiului Câmpulung pe anul 2024. 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Aș vrea să am mai multe intervenții, dar plec de la procesele- 

verbale de recepție pe care le-a cerut colegul meu și aș dori răspunsuri și din partea aparatului tehnic. 

Doamna administrator public Ioana MARCU: Le-a adus acum doamna secretar. 
 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Și aș mai vrea și referatul nr. 123/36282 și referatul de la 

Serviciul Fonduri Europene, căci nu le-am găsit în materiale. Tocmai asta vreau să reliefez, că ar fi bine 

să ne convocați la primărie. 

 

Domnul consilier Andrei DOBRESCU : Domnule președinte, vă rog să ne lămuriți în chestiunea 

arzătoare a bazinului. 

Dl președinte Ionel STATE: Domnule consilier, nu este o ședință ordinară, însă la sfârșitul ședinței 

domnul viceprimar vă va prezenta o informare. 

Domnul consilier Andrei DOBRESCU : Este legat de buget, că s-au cerut 200.000 de lei. La punctul 

acesta vorbesc. Este vorba la capitolul 80.02 la care se alocă 200.000 de lei către S.A.D.P.P. ca urmare 

a preluării bazinului de înot. De asemenea, cum a spus colegul meu, domnul David, să ni se comunice 

dispoziția de închidere a bazinului. Nu ni s-a comunicat. Bazinul trebuia să se deschidă de lunea trecută 

și nu s-a deschis. Am impresia că vorbim degeaba și venim degeaba la Primărie, că nu ni se comunică 

nimic nici nouă , nici cetățenilor. Vreau un răspuns concret. Dispoziția de închidere a bazinului, când se 

deschide. 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU: Pe cetățeni cel mai mult îi interesează ca bazinul să fie funcțional; 

nu-i interesează care-I procedura, cine asigură mentenanța; ei vor ca bazinul să fie funcțional și să fie 

în siguranță acolo. Noi am făcut toate diligențele pentru ca cetățenii Câmpulungului să poată beneificia 

de acesta. 

Domnul consilier Andrei DOBRESCU : Eu v-am întrebat scurt. Dispoziția de încetare și de ce este închis 

încă bazinul. Vreau să-mi răspundeți de ce ne-ați convocat astăzi. 

Dl președinte Ionel STATE: Dacă poate s-ăi răspundă cineva domnului Dobrescu despre sumă. 

Doamna administrator public Ioana MARCU: În momentul în care s-a predat activitatea bazinului către 

S.A.D.P.P., acesta nu avea oaemni care să preia activitatea în integralitate. Drept urmare, estimă că este 

nevoie ca aceștia să contracteze niște servicii de mentenață externă, iar orice activitate se predă, se 

predă și cu o alocare bugetară. 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA: N-am înțeles totuși pentru ce se alocă acești 200.000 de lei. 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU: pentru salarii, pentru funcționare. 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA: Dar nu vi se pare normal să ne puneți la dispoziție 5 salarii ori 

2 luni ori 4.000 de lei, mentenanță, nu știu ce mentenanță. 



Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU: Asta este alocare bugetară urmare a predării bazinului. 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA: Dar nu este normal să știm pentru ce se cheltuiesc? Ântâi să 

votăm și apoi să aflăm pentru ce se cheltuiesc?! Așa vi se pare normal? Ca inițiator, să ne spuneți nouă, 

consilierilor să dăm 200.000 pe cai verzi pe pereți? 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU: Este un calcul după nivelul de salarizare pe care l-au făcut, în 

încercarea de a se păstra același nivel de salarizare, pentru că oamenii desfășoară fix același tip de 

activitate și s-au făcut calcule pentru prelungirea acestui contract până la 31.01. Cheltuiala cu salariile 

este până la 31.01. Și mentenanță. 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA: De acord, dar nu vi se pare normal ca noi, când votăm , să fim 

cunoștință de cauză. Vă spun eu care este istoria acestu bazin. În decembrie 2023, doamna primar a 

vrut să-l închidă, doamna Marcu a fost de acord și a spus că este o gaură neagră, după care pe 14 iunie 

ați avut o ședință, în care ați promis că amânați închiderea bazinului până la 31 octombrie, după care, 

la 3 zile, ați revenit și ați spus că nu-l mai faceți până în octombrie 2024, cid oar până la 31 octombrie 

2023. Deci tot ceea ce se înâmplă referitoar la acest bazin sunt numai minciuni, din decembrie 2023 

până astăzi.Ați dat un comunicat de presă în care ați spus, și nu verbal, că bazinul va fi închis până pe 

19. Astăzi este 19 și bazinul este închis. Deci se minte foarte mult pe subiectul acesta și ne cereți nouă 

să votăm lucruri despre care nu suntem informați. Eu aș fi vrut să văd o analiză a acestor bani. Adică 

pentru multe suntem puși să votăm în necunoștință de cauză. Vreau și eu întrebarea mea că tot suntem 

aicea. Avem un referat de la Școala Oprea Iorgulescu prin care se solicită alocarea pentrudocumentele 

aviz ISU și lucrări de amenajare pod înalt la corpul vechi în sumă de 66.000 de lei, pentru decontarea 

facturii din 19.12.2024. Deci este greșit clar, bănuiesc că este greșită data. Problema este că nu s-a 

întâmplat nimic la Școala Oprea Iorgulescu și dumneavoastră ne cereți bani să decontăm factura. 

Doamna administrator public Ioana MARCU: Într-adevăr este o greșeală trebuia să fie factura din 

19.12.2023. Factura este pentru servicii, nu pentru lucrări. Există servicii de proiectare pentru aviz ISU 

și pentru proiectare lucrări amenajare pod. Nu deci este așa, este un și documentație lucrări 

amenajare. Și cum ați vrut să scrie Documentație aviz ISU și documentație lucrări? 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA:Eu n-aș fi vrut să scrie lucrări. 

Doamna administrator public Ioana MARCU: Nu sunt lucrări. Sunt documentații. Vă aduc contractual., 

sunt doar documentații. 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA: Eu înțeleg că trebuie să plătim lucrările astea. 

Doamna administrator public Ioana MARCU: da, trebuie să plătim. 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA: Păi de ce trebuie să plătim dacă nu s-au făcut lucrările la pod? 

Doamna administrator public Ioana MARCU: Nu sunt lucrări . Este documentație. Deci vreți s-o ținem 

așa încă o oră? Deci vă repet; este “și”, chiar vă rog să studiați gramatica limbii româneș în momntu l 

în care spui documentație a) și b), spui documentație pentru a) și documentație pentru b). 

Domnul președinte Ionel STATE: Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA: Dacă nu mai sunt intervenții. 

Domnul David, va rog. 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Putem să spunem că sunt de acord. Dar nu știm dacă sunt 

documentații pentru rezistență, documentații de studiu de fezabilitate, deci nu știm ce înseamnă. Nu 

știm astfel dacă suma nu e un pic cam mare. Vin cu întrebarea: dacă factura este din 2023, de ce nu a 

fost prevăzută și plătită în bugetul de până acuma?Cumva această factură este purtătoare de penalități 



până în momentul de față? Plătim și penalități pentru faptul că avem o factură emisă de 11 luni și 

neplătită? Eu sunt absolute convins că, dacă această factură nu a fost plătită la termen, are penalități. 

Doamna administrator public Ioana MARCU: Nu are penalități. 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Puteți să ne spuneți de ce nu ați prins-o în bugetul anului 

2024 dacă a fost emisă în anul 2023? 

Doamna administrator public Ioana MARCU: O să întreb la contabilitate și o să revin cu un răspuns. 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Mulțumesc! Legat de bazin, ați spus foarte bine. ADP-ul nu a 

avut alocare bugetară, nu au avut oameni, dar sunt lucrurile pe care vi le-am spus în ședința în care ați 

transferat bazinul și ați spus că bazinul este pregătit de transfer și că luni va fi deschis. Deci v-am spus 

noi de toate aceste lucruri...Nici acuma... V-am spus că o sa o dați la o terță firmă, ați spus că nu o să 

se întâmple așa ceva; se dovedește că o să-l dați la o firmă pentru că nu ați fost pregătiți să-l dați până 

acuma: deci a fost doar o înșiruire de păcăleli. Puteați să ne spuneți că bazinul se închide până la 01 

decembrie, când se fac documentele necesare, să fim pregătiți. Faptul căpreia niște oameni, iar e 

dubios pentru mine...Oamenii aceia sunt angajați la o societate... Eu sunt de acord dacă îî preia, dar 

cred că ar trebui să-și înceteze contractul colectiv pe care îl au în partea aia și să se ducă unde vrea să 

lucreze, dacă vrem să fim corecți. Pentru că o să veniți pe 20 și ceva ianuarie și o să avem predarea 

bazinului către altă firmă. Și o să vă rog să notați chiar și acest punct. O să vedeți că așa se va întâmpla. 

O să preia altă firmă acest bazin începând cu 01 februarie. Acuma , revenind tot la rectificare, eu am 

o curiozitate. Am văzut niște rectificări pe alocare bugetară pentru două proiecte care, din materiale 

rezultă că au procese-verbale de recepție la terminarea lucrărilor. Eu acum sunt curios; în momentul 

în care ai făcut recepția unei lucrări și ai închis lucrarea, cum poți să mai faci plată pe acea lucrare? 

Doamna administrator public Ioana MARCU: Ne-a rămas un rest de plată la dirigenția de șantier și cred 

că încă ceva… Deci este vorba de o expertiză 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Doamna Marcu, în lege este foarte clar; la finalizarea 

lucrărilor, în momentul în care plătești cota la ISC, declari valoarea lucrării, careeste pe proiect, iar pe 

proiectul respectiv nu se mai face nicio alocare bugetară. Se închide lucrarea; nu putem să ne mai 

gândim peste2-3 sau peste 7 luni că , după șase luni de la recepționare, mai avem de făcut o plată. 

Doamna administrator public Ioana MARCU: Suma pe care am declarat-o la ISC este cea reală; deci nu 

am subdeclarat la ISC; pur șI simplu am rămas descoperiți cu o plată. 

Domnul consilier Ciprian-Mihai NECULAESCU: Care nu este menționată în procesul-verbal, corect? 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Mă depășește această interpretare; eu știu că, la recepția 

oricărei lucrări... Nu se mai poate face această plată după recepția lucrării. Vă rog să menționați și acest 

lucru. De fapt, cred că se menționează tot ce discutăm. 

Domnul președinte Ionel STATE: Da, este și înregistrare. 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Tot pe un priect aveți o plată de 4 milioane șase sute și ceva 

de mii; vorbim despre proiectul pe străzi; înțeleg că acești 4 milioane șase sute de mii sunt trași din 

creditul de finanțare. Eu așa înțeleg; și acolo apare ; proiect făcut din fonduri europene POR,, plată 

integrală din bugetul local. 

Doamna administrator public Ioana MARCU: Nu este integrală. 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Păi dacă este de patru milioane nouă sute și apare 4.600.000 

din bugetul local? Ar trebui sa apara corect Extindere... din bugetul local cu cofinantare mica 5% sau 



3% din fonduri europene, ca sa fim corecti cand spunem „cati bani europeni am adus la Primaria 

Campulung”. 

Doamna administrator public Ioana MARCU: Pai da spunem cati bani am adus… 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Pai da spuneti, cati bani ati adus pentru proiectul asta? Ca 

nu-mi dau seama. 

Doamna administrator public Ioana MARCU: Pai nici eu nu-mi dau seama, ca nu stiu toate proiectele 

pe de rost, dar pot sa va raspund pana maine. 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Doamna Marcu, ati realizat 3 proiecte, macar pe-astea sa le 

stim. Pe acest proiect , cati bani au fost din bugetul local si cati bani ati adus? Pentru ca este un proiect 

inchis. 

Doamna administrator public Ioana MARCU: Credeti ca, daca ma mai intrebati o data, va dau alt 

raspuns? V-am spus ca nu stiu. Intrebati pe altcineva! 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Bine, atunci trecem la altceva! 

Doamna arhitect-sef Madalina Zagarin: O sa va rog daca imi permiteti sa fac si eu o precizare. Deci, 

taxele la ISC se platesc pentru Constructii+ montaj; absolut toate taxele. Constructii+ montaj inseamna 

extrase din mai multe capitole. Proiectul inseamna si amenajari si servicii de publicitate. Deci noi 

receptionam doar constructiile + montajul, la care se platesc taxele ISC la receptia proiectului. 

Terminarea proiectului se poate face la o data ulterioara pentru ca mai suporta cheltuieli cu 

publicitatea, dotari. Receptia lucrarii este una si terminarea proiectului este alta. 

Domnul consilier Marinica FOLOGEA: Da, dar aici nu este vorba de ce spuneti dumneavoastra. 

Doamna arhitect-sef Madalina Zagarin: Aici era vorba de nistelucrari pentru organizare de santier plus 

dirigentia; acestea nu au fost platite. 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Doamna arhitect, cu tot respectul va spun ca sunteti intr-o 

mare eroare. Lucrarile de santier se fac la inceputul lucrarii; nu mai spun ca noi le platim la 6 luni dupa 

terminarea lucrarii. Nu cred ca este nevoie de cheltuieli de publicitate. 

Doamna arhitect-sef Madalina Zagarin: La toate aceste proiecte sunt prevazute cheltuieli cu 

publicitatea. 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: A, da, stiu ca la Primaria Campulung publicitatea costa. 

Doamna administrator public Ioana MARCU: Nu este adevarat; va rog sa faceti un studiu; toate 

cheltuielile de publicitate s-au facut probabil la a 5-a parte din costurile care se fac la alte primarii; 

toate s-au facut prin anunt; daca este asa, va rog sa va retrageti afirmatiile. 

Doamna arhitect-sef Madalina Zagarin: Ce v-as ruga sa retinem este ca receptia lucrarii nu este tot una 

cu terminarea proiectului. Receptia lucrarii inseamna constructii + montaj, taxele se platesc la aceste 

valori. Terminarea proiectului inseamna respectarea si achitarea tuturor obligatiilor la care noi ne-am 

obligat prin contractul de finantare. Aceste costuri nu se supun nici controlului ISC, nici autorizarii 

lucrarilor. 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Deci cat bani sunt cofinantare, cati bani sunt europeni? 

Doamna arhitect-sef Madalina Zagarin: Nu stiu; eu cu banii nu ma pricep; nu sunt ordonator de credite. 



Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Este greu sa spunem sume de bani cand avem co-finantari 

de 90%. 

Domnul presedinte Ionel STATE: Multumim, doamna Zagarin! Mai sunt discutii la acest punct? 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Da, sunt. Am vazut tot la ADP o alocare de 198000 de mii 

pentru o auto-utilitara. Ne puteti spune despre ce e vorba? Ce autoutilitara se cumpara? Ca banuiesc 

ca se stie, ca e deja 20 noiembrie si altfel n-ar mai fi timp de procedura. Adica n-are rost sa ne pacalim. 

E clar ca se stie masina si firma. Deci, ce masina cumparati? 

Doamna administrator public Ioana MARCU: Nu inteleg ce vreti sa spuneti. 

Domnul viceprimar Adrian VLADAU: Este vorba de autoutilitara Fiat. Stiti ca ADP-ul este la pamant cu 

utilajele, cu mijloacele de transport si isi cumpara o autoutilitara pentru a merge la interventii… 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA: Noi nu spunem ca nu este ok sa se cumpere, decat ca spunem 

ca, daca nu se stie inca si nu e facuta procedura, nu intelegem de ce sa fie introdusa la rectificare 

bugetara si nu in bugetul anului viitor. 

Domnul viceprimar Adrian VLADAU: Tot ce pot sa va spun este ca domnul Patru s-a ocupat de 

procedura si a facut toate demersurile , la noi a venit doar cu oferta. 

Domnul presedinte Ionel STATE: Domnule David, mai aveti intrebari? 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Mai am cateva intrebari; am vazut suma de 118900 care nu 

stiu ce reprezinta. 

Doamna administrator public Ioana MARCU: e vorba despre plati pentru gunoi. 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Este vorba despre gunoi genrat de primarie sau de taxa 

pentru cel colectat pentru cetateni? 

Doamna Roxana CAPLAN: este vorba despre taxele datorate de cetateni pentru gunoi, pe care Primaria 

le colecteaza. 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Tot aici am vazut suma de 400000 la proiectul Reabilitare 

Strada Negru Voda. Ce inseamna? 

Doamna administrator public Ioana MARCU: Conform legii, proiectul de reabilitare Bulevard a suportat 

ajustari. Dupa incetarea proiectului se publica Indicii de pret si se actualizeaza cu acesti indici. Sunt 

ajustari de pret cu ocazia publicarii indicilor finali. La publicarea acestuia, constructorul a reclalculat 

ajustarile. 

 

 
Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Tot aici am vazut o suma de 325000 la obiectivul de investitii 

vizand epurarea. 

Domnul presedinte Ionel STATE: Este suma nerecuperata de la Minister. Este o suma care se va 

recupera de la Minister. Stiti ca banii vin mai greu de la Minister. 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Multumesc. 

Domnul presedinte Ionel STATE: Daca nu mai sunt discutii, sa trecem la vot. 



Se supune la vot proiectul: Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de 

majoritate absolută) 

a) Cine este PENTRU? 

Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Alexandru-Cristinel COTOANȚĂ, 

Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Robert-Marian 

MUȘETOIU, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU 

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 

c) Cine se ABȚINE? 

Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu 

MĂGEANU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON 

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 11 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 8 ABȚINERI 

(3) Proiectul nr. 149 din 15.11.2024 

privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul plătit din fonduri publice – buget local – 

aferent familiei ocupaționale „ADMINISTRAŢIE” utilizate în cadrul aparatului de specialitate al 

primarului Municipiului Câmpulung și în serviciile publice subordonate acestora 

Consilierul local Georgel MĂDULĂREA nu a dorit să voteze. 

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate. 

La dezbatere sunt prezenți: 19 consilieri locali 

Discuții : 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA: noi nu sunterm impotriva, dar noi nu stim nimic; nu stim decat 

ca se maresc salariile cu 15%. Am vrea si noi sa stim care sunt salariile in plata, care este impactul 

bugetar, de unde se iau banii, avem sau nu banii, de ce se face acum si nu de la 01 ianuarie, daca se 

maresc sau nu taxele si impozitele. Noi suntem de acord cu marirea, dar vrem sa votam in cunostinta 

de cauza. 

Doamna administrator public Ioana MARCU: Sunt materiale de sedinta in acest sens. In ultimii 4 ani, la 

Primaria Campulung, impozitele si taxele nu au fost marite decat cu indicele de inflatie. 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Si cu indicele de corectie; ca ati marit indicele de corectie si 

l-ati mascat cu indicele de inflatie. 

Doamna administrator public Ioana MARCU: Referitor la alocarea bugetara , avem bani. Primaria este 

subdimensionata, s-au facut reserve din faptul ca sunt multe posturi vacante. Mai aveti intrebari? 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA: Impactul bugetar. 

Doamna administrator public Ioana MARCU: Eu citesc materialul de sedinta si in acel tabel scrie. 

Domnul presedinte Ionel STATE: Eu zic ca, daca avem bani, cresterea salariilor este benefica, sa ridicam 

nivelul de trai. Eu cred ca se discuta prea mult. Domnul Neculaescu se inscrisese la cuvant. 



Domnul consilier Ciprian Neculaescu: Noi suntem alaturi de categoriile de cetateni, doar ca primele 

cuvinte ale doamnei primar erau ca salariile la primarie sunt prea mari. Noi suntem de acord cu 

marirea, dar sa nu creasca taxele si impozitele pentru cetateni. 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA: Daca aveam aceste lucruri in materiale, nu mai discutam. 

Doamna administrator Ioana MARCU: Avem datele in acel tabel. Impactul este de 2 milioane 700 

pentru un an. Referitor la afirmatiile doamnei primar,doamna primar a revenit la ele si an de an a marit 

salariile oamenilor. Noi ne dorim ca oamenii sa fie motivati si oamenii sa fie atrasi si sa vina la 

concursuri. 

Domnul consilier Ciprian Neculaescu: Si noi am votat la vechea marire.Noi suntem de acord cu marirea, 

dar sa nu creasca taxele. 

Domnul viceprimar Adrian VLADAU: Afirmatiile erau in contextual in care la acel moment volumul de 

munca nu era atata, nu erau atatea proiecte… 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA: Voiam sa atrag atentia ca nu doamna Primar mareste salariile, 

ci la cererea angajatilor si a sindicatului. 

Doamna administrator Ioana MARCU: In sala este reprezentantul sindicatului, care va poate spune ca, 

desi a facut cereri an de an in vechea legislatura, nu au avut loc de mariri. 

Domnul consilier Ciprian NECULAESCU: Sa intelegem ca a fost nevoie ca doamna primar sa nu fie 

prezenta, ca altcineva sa semneze proiectul? 

Doamna administrator public: Ioana Marcu: Doamna Primar a fost informata si a fost de acord. 

Domnul presedinte Ionel STATE: Haideti sa incheiem, ca acestea nu sunt discutii pe acest proiect. 

Domnul David, ii putem da cuvantul domnului lider de sindicat? 

Domnul consilier: Bogdan-Angelin DAVID: Da. 

Domnul Stelian UNGUREANU: Noi am facut cereri an de an. Din pacate, doamna primar confunda 

brutul cu netul. Prima problema, pe care a inteles-o si doamna primar, pe care au inteles-o si consilierii 

este ca si in prezent avem salariile mai mici decat salariile la niste comune care au grila de salarizare 

inferioara. Prin aceasta crestere, incercam sa ajungem din urma aceste comune, pe grile de salarizare 

mai mici, dar cu salarii mai mari. Va multumesc pentru intelegere. 

Domnul presedinte Ionel STATE: Multumim. Gata , ultima interventie. Domnul Neculaescu si apoi, 

domnul David. 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Sunt bucuros ca toata lumea este de acord. Apreciez 

abilitatea dumneavoastra ca ati introdus acum acest inainte de anul viitor, cand se va mari salariul 

minim. Sunt convins ca in februarie, dupa marirea salariului net, se va veni cu solicitare de majorare. 

Si noi suntem de acord cu marirea, numai cu promisiunea ca taxele si impozitele nu vor creste in anul 

2025 mai mult decat cu indicele de inflatie, fara a se umbla la indicele de corectie. Daca o sa va aduc o 

factura, o sa vedeti ca a crescut mai mult decat cu indicele de inflatie. 

 

 
Doamna administrator public Ioana MARCU: Proiectul privind taxele si impozitele este pus in dezbatere 

si acestea nu se maresc decat cu indicele de inflatie. 



Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Nu inteleg ce inseamna aici , ca drepturile salariale 

conducatorii serviciilor publice de interes local vor fi stabilite prin dispozitia primarului. La ce va 

referiti? 

Domnul Adrian-Ionut TUTEA: se refera la Directia de Asistenta Sociala, SPCLEP, unde salariile vor fi 

stabilite prin dispozitie a Primarului, in cuantumurile aprobate prin hotararea Consiliului Local. 

Doamna administrator public Ioana MARCU: Mai am o precizare de facut, persoanele cu functie de 

conducere nu au beneficiat de crestere salariala sau de o crestere cu maxim 4%. 

Domnul presedinte Ionel STATE: Cand se va da lege pentru cresterea indemnizatiei primarului si 

viceprimarului, vor creste si aceste salarii. Va rog, intai doamna Nastase si apoi domnul Madularea si 

apoi vom supune la vot. 

Doamna consilier Loredana- Nicoleta NASTASE: Ma bucur sincer ca Primaria isi permite sa creasca 

salariile. Vreau sa intreb daca la salariile de baza se mai adauga ceva. Spor de hrana? 

Domnul Adrian-Ionut TUTEA: De indemnizatie de hrana, iar colegii care sunt implicati in proiecte , de 

spor. 

Doamna consilier Loredana-Nicoleta NASTASE: 50% din salariul de baza? Pentru linistea 

dumneavoastra, vreau sa va spun ca foarte multi din invatamant au salarii mai mici decat ce vad aici 

pentru un ingrijitor. Nu o spun cu rautate, cu repros, ci , daca comparam cu salariile din invatamant, 

salariile din Primarie sunt decente. 

Domnul viceprimar Adrian VLADAU: Stim cu totii ca in proiectele europene se munceste foarte mult. 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Dar cei care au lucrat in proiect ca manageri, sa dea si banii 

inapoi. N-am inteles, doamna primar si-a facut campanie fara sa stie despre salarii? 

Domnul consilier Georgel MADULAREA: Vreau sa se consemneze ca nu particip la vot. 
 
 

Se supune la vot proiectul: Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de 

majoritate absolută) 

a) Cine este PENTRU? 

Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Alexandru-Cristinel COTOANȚĂ, 

Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Radu-Andrei GRECU, Alexandru- 

Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Norris-Marcu MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, 

Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian 

VLĂDĂU 

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere 

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI 
 

 
(4) Proiectul nr. 150 din 15.11.2024 

privind aprobarea introducerii în domeniul public al Municipiului Câmpulung urmare recepției, a 

investiției realizate în cadrul proiectului "Extinderea rețelei de distribuție a gazelor naturale în 

Zona Urbană Marginalizată Cazărmilor din Municipiul Câmpulung", cod SMIS 155479 



Se ia act de avizul comisiilor de specialitate. 

La dezbatere sunt prezenți: 19 consilieri locali 

Inainte de discutii, domnul Stelian UNGUREANU multumeste si paraseste sala. 

Discuții : 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: O singura intrebare am- daca pentru acest proiect s-au platit 

taxe de racordare de catre cetateni. Am discutat de-al lungul timpului cu cetateni, unii platisera, iar 

altii nu. 

Doamna administrator public Ioana MARCU: Nu am raspunsul in acest moment, insa o sa va informez 

si o sa va spun cine a platit si cine nu bransamente in cadrul acestui proiect si de ce. 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Poate gasim si o varianta prin care celor care au platit , sa li 

se restituie banii, pentru egalitate de tratament. 

Domnul viceprimar Adrian VLADAU: Stim ca au fost diferente, si in functie de cum au fost depus 

cererile, de asemenea stiu ca este o discutie cu privire la restituirea unor sume de bani. 

Se supune la vot proiectul: Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de 

majoritate absolută) 

a) Cine este PENTRU? 

Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Alexandru-Cristinel COTOANȚĂ, 

Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Radu-Andrei GRECU, Alexandru- 

Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU, 

Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta 

SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU 

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere 

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 19 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI 

(5) Proiectul nr. 151 din 15.11.2024 

privind aprobarea introducerii în domeniul public al Municipiului Câmpulung urmare recepției, a 

investiției realizate în cadrul proiectului ,,Extinderea sistemului de canalizare pe străzile Grigore 

Alexandrescu, Valea Bărbușii, Leculești și Pârșenilor din ZUM Cazărmilor”, cod SMIS 155475 

Inițiatorul proiectului anunță retragerea proiectului. 

(6) Proiectul nr. 152 din 15.11.2024 

privind acordarea unui mandat special doamnei Elena – Valerica LASCONI, primarul municipiului 

Câmpulung, în calitate de reprezentant al unității administrativ-teritoriale municipiul Câmpulung în 

Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canal Muscel pentru aprobarea acceptării comunei 

Bughea de Jos în calitate de membru 



Se ia act de avizul comisiei de specialitate. 

La dezbatere sunt prezenți: 19 consilieri locali 

Discuții : 

Domnul consilier Georgel MADULAREA: Noi nu stim componenta acestui ADI, este cineva prezent. 
 

 
Domnul viceprimar Adrian VLADAU: Nu stiti uat-urile membre? 

Domnul consilier Georgel MADULAREA: Nu, este vorba de organele de conducere. 

Domnul viceprimar Adrian VLADAU: Nu avem consiliu director. 

Doamna administrator public Ioana MARCU: Nu avem director, tocmai de aceea avem nevoie de acest 

mandat , sa putem sa demaram procedurile de angajare. 

Domnul presedinte Ionel STATE: La momentul demararii infiintarii ADI-ului, Bughea de Jos nu avea 

documentele necesare pentru a fi membru fondator. Acum le are gata si poate sa adere la acest ADI. 

Domnul viceprimar Adrian VLADAU: Rectific, avem consiliu directori, si cenzori. 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Nu stiu de ce nu il mandatati pe domnul viceprimar sa 

convoace si sa semneze, ca sa nu se mai piarda timp. Ce intrebase domnul Madularea este daca acest 

ADI are director. Stiu ca la infiintare se prevazuse un aparat tehnic. E infiintat de un an; trebuie sa-l 

facem si functional. 

Doamna secretar general Ramona SIMION: In cadrul ADI trebuie sa se propuna organigrama si sa se 

demareze procedurile de angajare. Cat despre solicitarea de a fi desemnat domnul viceprimar, in 

proiectul de hotarare se prevede acest lucru. 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Daca Bughea si-a facut documentele de atat de mult timp, 

de ce a durat atata sa se procedeze in acest sens? 

Domnul presedinte Ionel STATE:nu a facut solicitare catre ADI. A fost o lipsa de comunicare intre 

comuna Bughea de Jos si ADI. 

Doamna secretar general Ramona SIMION: Si pentru aceasta a fost urgenta astazi. 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Care este urgenta? 

Domnul presedinte Ionel STATE: Va spun eu care este urgenta; nu mai puteau functiona cu tarifele 

acelea; este un tarif unic acum care trebuie aplicat. 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: De ce nu i-ati mai lasat cu tariful acela? 

Domnul presedinte Ionel STATE: I-am lasat 3 luni. 

 
Se supune la vot proiectul: Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de 

majoritate absolută) 

a) Cine este PENTRU? 

Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Alexandru-Cristinel COTOANȚĂ, 

Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Radu-Andrei GRECU, Alexandru- 

Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel MĂDULĂREA, Robert-Marian MUȘETOIU, 



Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian 

VLĂDĂU 

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 

c) Cine se ABȚINE? 

Norris-Marcu MĂGEANU 

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 1 ABȚINERI 
 

 
(7) Proiectul nr. 153 din 15.11.2024 

privind darea în exploatare, întreținere și folosință către operatorul DISTRIGAZ SUD REŢELE a 

obiectivului / conductei rezultate în urma realizării investiției "Extinderea rețelei de distribuție a 

gazelor naturale în Zona Urbană Marginalizată Cazărmilor din Municipiul Câmpulung", cod SMIS 

155479 

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate. 

La dezbatere sunt prezenți: 19 consilieri locali 

Discuții : 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: O mica interventie. In acest moment , aceasta retea e in 

garantie. Nu ne impiedica nimic sa o dam in exploatare? Intreb daca nu avem o problema legala in 

privinta garantiei pe fonduri. 

Doamna consilier Ioana MARCU: La momentul depunerii cererii de finantare, s-a depus si 

documentatia DISTRIGAZ care spunea ca poate sa asigue distributia gazului. Altfel era doar o conducta 

nefunctionala. Avem binecuvantarea celor de la ADR. Domnul Pascu ne-a spus ca este in regula, nu 

exista motive pentru care sa nu putem da spre Distrigaz aceasta conducta. 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID: Eu intrebasem care este punctul dumneavoastra de vedere. 

Se supune la vot proiectul: Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de 

majoritate absolută) 

a) Cine este PENTRU? 

Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Alexandru-Cristinel COTOANȚĂ, 

Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Radu-Andrei GRECU, Alexandru- 

Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU, 

Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta 

SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU 

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere 

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 19 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI 

Ionel STATE, președintele de ședință, constată că punctele înscrise pe ordinea de zi au fost epuizate și, 

neexistând alte probleme de discutat, declară ședința închisă. 

Prezentul proces – verbal se completează cu înregistrarea video a ședinței consiliului local. 
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